

تود الشركة إحاطة مساهميهي الكرام أنه وبسبب الآثار الاقتصادية الناتجة عن جائحة كورونا خلال الفترة الماضية ، والزيادة الكبيرة في أسعار الصلب وتكاليف البناء ، فمن المتوقع أن ترتفع تكلفة مشروع محطة غاز البترول المسال في الهند.

وعليه ومن أجل مصلحة المساهمين ، فقد دخلت الشركة في مفاوضات من أجل التخارج من حصتها البالغة 60% في المشروع. لقد تمكنت الشركة من إنهاء المفاوضات ويسرها إفادة المساهمين أن حصيلة التخارج من الاستثمار ستكون بعلاوة من شأنها أن تحقق ربح إجمالي قدره 3.5 مليون دولار أمريكي (حوالي 1.35 مليون ريال عماني). كما سوف تبلغ إجمالي العائدات التي تتوقع الشركة الحصول عليها حوالي 6.24 مليون ريال عماني.

تعتزم الشركة سداد قروضها من العائدات وستكون قادرة على توحيد وتقوية ميزانيتها العمومية لأغراض التوسع والنمو في المستقبل. و من المتوقع أن يستغرق إغلاق الصفقة من شهرين إلى ثلاثة أشهر.

كما تود الشركة إحاطة مساهميهي الكرام بأنها سوف تستمر في البحث عن فرص مماثلة في المستقبل بمجرد استقرار الوضع.

India Shareholding Divestment

The Company wishes to inform its esteemed shareholders that due to the recent pandemic effects and substantial escalation in the steel prices and construction costs, it is envisaged that the India LPG terminal project cost could escalate.

In the shareholders' interest, the Company has been in negotiations for the divestment of its entire 60% share in the project. The Company has been able to conclude the negotiations and is pleased to inform the shareholders that the divestment would be at a premium that would result in a gross profit of US\$ 3.5 million (~RO 1.35 million). The gross proceeds that the Company expects to receive is ~RO 6.24 million.

The Company intends to pay off its loans with the proceeds and will be able to consolidate and strengthen its balance sheet for future expansion and growth purposes. The transaction is expected to take 2-3 months to close.

The Company also wishes to keep its shareholders informed that it would be actively pursuing similar projects in future as soon as the situation stabilizes.



Dr. Anshu